

《单词百科:metastases是什么意思?metastases怎么发音?metastases的解释和用法》

英语单词metastases是什么意思?metastases怎么读?metastases怎么发音?简答网为您整理了metastases的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



metastases怎么读

metastases的读音:[m 'tæst si:z]

metastases的意思

1、n.转移(metastasis的复数);转移(metastasis的名词复数);

metastases的双语例句

1、The most common primary site for adrenal metastases is lung.

转移到肾上腺的癌最常见的原发部位是肺.

2、Biologic behavior is benign with no recurrence or metastases.

该瘤的生物学行为呈良性,不会有复发或转移.

3、Virtually all bone metastases are from carcinomas.

事实上所有骨的转移性病变都是癌.

4、Haematogenous dissemination of metastases is less common.

血源性播散转移比较少见.

5、In at least 2 cases, there were regional lymph node metastases.

这些所有的报道中,肺转移均出现在初步诊断后5-30年.

6、The most important use of liver scanning in surgical patients is detection of hepatic metastases.

在外科病人中,肝扫描最重要的用途是发现肝转移.

7、Purpose : To evaluate MRI diagnostic value in solitary brain metastases.

目的: 评价MRI诊断单发脑转移瘤的价值.

8、Such metastases are actually the leading cause of death from cancer.

要知道,转移其实才是癌症致死的首要原因.

9、Metastases are also present in the lower right portion of liver.

在右下肝叶也存在转移.

10、Conclusion Contrast enhancement MRI is the best way to diagnose intracranial metastases.

结论磁共振增强扫描是诊断脑转移瘤的最佳方法.

11、CT radiographs of 28 patients with hepatic metastases were studied respectively.

28例肝脏转移瘤中,原发灶来源于消化道肿瘤的较多.

12、Objective To investigate the risk factors of bone metastases in breast carcinoma.

目的研究乳腺癌骨转移的主要危险因素.

13、 Here is a microscopic view of metastases to bone.

转移性骨肿瘤显微镜视图.

14、 Metastases of bone is the most common disease in the skeletal system.

骨转移癌是骨骼系统中最常见的肿瘤.

15、 Multiple small metastases were the cause for the edema in this case.

本例显示多发性小转移灶是水肿形成的原因.

以上是简答网为您整理的metastases怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于me

tastases的用法、met

astases的释义、metastases的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/metastases>

